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Justerarnas signatur                                                                                  Utdragsbestyrkande  

 

§ 18 

Nämndens frågor och information från förvaltningen 

 

Socialdemokraterna, miljöpartiet och vänsterpartiet hade lämnat in följande förslag inför 

sammanträdet. 

 

1. Nämnden uppdrar åt förvaltningen att i verksamhetsplanen för 2015 redovisa fler 

insatser för att ytterligare utveckla det förebyggande arbetet inom sociala området. 

Till exempel för de vuxna som är/riskerar bli hemlösa, har drogproblem mm.  

 

2. Nämnden uppdrar åt förvaltningen att i verksamhetsplanen för 2015 redovisa hur 

arbetet för att nämnden ska få Fairtrade-diplomering ska bedrivas. 

 

3. Nämnden uppdrar åt förvaltningen att snarast redovisa hur flytten av 

Äldreförvaltningen och Socialförvaltningen till lokaler i samma hus som Farstas 

stadsdelsförvaltning påverkar ekonomi och arbetsmiljö inom vår förvaltning.  

 

BESLUT 

Nämnden uppdrar åt förvaltningen enligt punkt 1-3 ovan.  

 

Lars Jilmstad m fl (M) och Vladan Bošković (FP) lämnade följande kommentar till 

beslutet: 

 

Med hänsyn till kommunalvalets resultat avstår den avgående majoriteten från att utnyttja 

sin ännu kvarstående majoritetsställning. Därmed blir det den tillträdande majoritetens 

mening i dessa frågor som blir nämndens beslut. 

 

Beträffande punkt 3 ovan informerade avdelningschef Pär Dahlqvist om den 

omdisponering av lokaler som planeras inför äldreförvaltningens och socialförvaltningens 

flytt till lokalerna på Storforsplan 36-44. Förvaltningens konferenslokal och matsal på 

plan 12 kommer att byggas om till kontorslokaler och nya konferenslokaler byggs istället 

i gatuplanet, i delar av ICA:s tidigare lokaler. En ny gemensam lunchmatsal inrättas på 

plan 6. De flesta medarbetare på plan 12 kommer att få dela arbetsrum med en eller flera 

kollegor. Totalt kommer utflyttningen och samlokaliseringen att innebära en besparing 

om cirka 2 miljoner kronor, men stadsdelsförvaltningen får en något högre hyra.  

 

Vice ordföranden Gunnar Sandell (S) förutsatte att stadsdelsnämnden inte får några som 

helst ökade kostnader på grund av kommunstyrelsens beslut om utflyttning av äldre-

förvaltningen och socialförvaltningen, och såg fram emot en detaljerad sammanställning 

av ekonomiska och andra konsekvenser. 

 

Vice ordföranden berättade att han och ordföranden har skrivit svar på en insändare i Mitt 

i Söderort från äldre i Hökarängen som är missnöjda med situationen kring torget. Svaret 

publiceras förhoppningsvis i ett kommande nummer av lokaltidningen. 

 


